
VEVČE - ZG. KAŠELJ
OBISK PREDSTAVNIKOV OBČIN-
SKE SKUPŠČINE IN IZVRŠNEGA
SVETA

Obisk predstavnikov najvišjih občinskih
organov. ki ga je vodil predsednik izvrš-
nega sveta Brane Matjašac. je bil v mesecu
marcu osrednji dogodek v krajevni skup-
nosti. Pričakali so jih člani razširjenega
sveta KS s predsednikom Antonom Kaše-
tom. Obiska so bili veseli prav vsi. saj je
v času. ko je krajevna skupnost popol-
noma zapostavljena, prava svetla točka.
Še posebej. ker so se za akcijo obiskov
krajevnih skupnosti odločili v izvršnem
svetu sami. in sicer zato. ker najbolj verja-
mejo v neposredne stike, je v uvodu dejal
predsednik občinskega IS Brane Matjašec.

• Za čimprejšnjo sanaciju Petrolovih
skladišč

Ureditveni načrt MM 8/1 za sanacijo
Petrola v Kašlju in Zalogu je ta čas v fazi
pridobivanja soglasij glede na spremembe.
ki so bile dogovorjene v fazi razgrnitve in
ga čaka še dolga pot do končnega spre-
jema in realizacije. saj je zanj določen
trifazni postopek sprejemanja. KS Vev-
če-Zg. Kašelj. Petrol in KS Zalog pa že-
lijo. da se postopek skrajša in sprejme
čimprcj, predvsem zato. ker so sedanje
ekološke razmere v okolici obupno slabe.
Zlasti izjemno močno izhlapevanje ob pre-
takanju goriv iz vagonskih cistern in pol-
njenju avtomobilskih je zadušljivo in nez-
dravo. Bližnji stanovalci bi morali preje-
mati ekološko odškodnino. saj niso po
svoji krivdi v slabSih življenjskih rezmerah
od drugih davkoplačevalcev v Ljubljani.

0 Smo brez otroških igrišč in šola je
brez telovadnice

Vsi ureditveni in zazidalni načrti prina-
šajo le še gostejšo pozidavo, otroških igrišč
pa ni. Polja in travniki so blizu naselij,
vendar ta niso za otroško igro in ne za
nogomet, rokomet, košarko in drugo. kar
sodi k zdravemu razvoju odraščajočih
otrok in mladine. Če k temu pridamo še
to, da imamo v Zg. KaSlju OŠ brez telo-
vadnice in verjamemo reku »Kar se Jane-
zek nauči, to Janez zna«, potem vemo,
kakšne državljane je pričakovati v prihod-
nje.

Občinski predstavniki so pojasnili. da je
letos občina razpisala natečaj za izdelavo
dokumentacije. ta bo do jeseni priprav-
ljane in ko bo v mestu in republiki za to

denar. bo gradnja lahko stekla. Občina kaj
več ne more storiti.

• Divja odlagališča
Kot malodane vse. tudi našo KS pestijo

divja odlagališča. Zato so predlagali. da bi
imele vse KS legalna odlagališča odpad-
kov. ki bi jih nadzorovali in občasno praz-
nili. Gostje so obljubili. da bo letos nekaj
največjih divjih odlagališč v občini odstra-
njenih z javnimi deli. Sicer pa morajo KS
bolj skrbeti za svoj kraj.

0 Kam s psi?
Psov je pretirano veliko. V naši KS ni-

mamo otroških igrišč. zato se trebijo po
njivah. na katerih pridelujemo zelenjavo
in na travnikih. ki jih kosimo. Ponoči se
spuščeni podijo po ulicah in dvoriščih.

Predsednik 1S je pritrdil. da je psov
v občini občutno preveč. da lastniki zanje
preslabo skrbijo in to že škodi splošni higi-
eni. Zato v 1S resno razmišljajo o uvedbi
občinskega davka na pse. Tega imajo tudi
v številnih evropskih državah.

0 Črne in nedokončane gradnje
Krajevna skupnost je nemočna pri črnih

gradnjah, kot tudi pri nedokončanih grad-
njah. kar močno moti podobo naselja.
Gostje so povedali. da so ob teh problemih
pogosto nemočni tudi sami. »Dokler so
bili inšpektorji v občini, smo bili zelo
uspešni, zdaj so inšpekcijske službe v me-
stu, še slabše pa bo, ko bodo skoncentri-
rane v republiki.« so dejali.

0 Preimenovanje ulic
Predstavniki KS so potožili. da so izve-

deli, da se bo njihova Skojevska ulica pre-
imenovala v Zeleno. Nihče pa ni o tem
vprašal ne stanovalcev in ne krajevne
skupnosti. Stanovalci so proti spremembi
imcna. ker imajo s tem samo stroške. Njih
ime ne moti. moti pa jih birokratska igno-
ranca Ijudi. Sedanji oblastniki naj bi naj-
prej poskrbeli. da bi ljudje boljše živeli,
kot smo pred leti. pa bi sami od sebe
z veseljem spreminjali vse, kar bi jih spo-
minjalo na nekdanja leta.

Predsednik IS je pojasnil, da tudi občin-
skega IS za preimenovanje ulic nihče sicer
ne vpraša. Prej so bile komisije v KS in
občini. zdaj pa je samo v mestu.
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